
Raceledelsesmøde d. 07.09.2022- Madam Bagger, Korsør 
 
Deltagere: Jørgen Falk (JF) (Online), Mickey Kofoed Jensen (MKJ), Lars Krogh (LKR), 
Lisbeth Grave (LG) og Alex Faarkrog (AF) 
 

1. Godkendelse af dagsorden. Godkendt 
2. Valg af ordstyrer. MKJ 
3. Valg af referent. LKR 
4. Nordisk Mesterskab – Nordisk samarbejde.  

 
Vi kan ikke stille hold i 2022 – MKJ har afsøgt vinderklassehunde.  
MKJ deltager i det indkaldte statusmøde 8/9 i NCFCR forum. Der kommer opslag 
på FB når mødet er gennemført. 
 
Forslag om økonomisk støtte til deltagende ekvipager tages på årsmøde. Niveau 
for økonomisk støtte kunne være kr. 8.000,- til NO og SE og kr. 10.000,- til FI. 
 

5. Kommende arrangementer og årshjul.  
 
2022 
Sporprøve i OKT – Tine Falk har den.  
Åben A-prøve 6. NOV – MKJ er prøveleder og finder dommer. 
Vinder A i JAN skal afklares – MKJ afklarer med ”hundemand” på relevant 
jagtområde. 
 
2023 
AC prøve overvejes konverteret til træningsjagt (Rough shooting). Vi skal finde 
terræn og dommer/træner. 
Årsmøde på plads og lokaler bestilt. 
Workingtest – dato genovervejes. Rykkes til APR/MAJ 
RW forår 1.-2. APR – Udstilling/Debutantprøve dag 1 og B-prøve dag 2. Terræn 
overvejes Fyn/Jylland - MKJ afklarer. Dommere udstilling og prøve skal findes. 
Sportræning – JF vender tilbage med detaljer. 
Overveje træningstræf med eksterne trænere – weekend med arrangement på 
Sjælland og i Jylland/Fyn. Træningsniveau Åben/Begynder 
Resterende aktiviteter 2023 drøftes på næste møde (JF) 
 

6. Medier: Indlæg til Retrieveren, deadline 19. september.  
 
Alex skriver om markprøve incl billeder. Dorte skriver om udstilling og 
debutantprøve.  
Notits om Åben A prøve 6/11 Vemmetofte 
Notits om Årsmøde 
AF skriver samlet tekst. 
 

7. Raceportræt til Hunden, deadline 15. september.  
 
AF har opgaven og forventer de sidste input i denne uge (9/9).  



 
8. Hjemmeside/Facebook.  

 
Punktet ej drøftet. Overgives til Webudvalget. 

 
9. Hvad vil vi/hvordan får vi os organiseret og hvordan får vi flere                          

aktiveret med deres flatcoat. 
 
Nedsættelse af relevante udvalg tages op på årsmøde. Tanken er at nedsætte 
udvalg med interesserede medlemmer. Liste med udvalg skal udarbejdes og 3 først 
prioriterede udpeges (Avl&Sundhedsudvalg, Træningsudvalg og Webudvalg). Skal 
kommunikeres via hjemmeside og Retrieveren inden udgangen af 2022.  
AF udarbejder oplæg træningsudvalg, LG udarbejder oplæg Avl&Sundhedsudvalg 
og JF kontakter Tanja vedr. input Webudvalg. 
 
Drøftelse af mål for vores strategi / indsats. Eksempelvis deltager % på prøver, spor, 
udstillinger og andre racerelevante DRK aktiviteter. Scope for målsætning er 2025 
og 2030. Behov for at definere udgangspunkt på efterfølgende møder.  
 
Drøftelse af indhold i hvalpepakke og hvorledes den nye hvalpeejer kommer i gang. 
Eksempelvis mulighed for voucher til første prøver og udstillinger.  
 
Aktivering af koordinator pr DRK region og lokale træningsforløb. Udpege mentorer 
som vil være på udvalgte prøver/udstillinger og som standard på 
racearrangementer. 
 
 

10. Omplaceringshunde.  
 
Bente Sand har overtaget opgaven. Er lagt på hjemmeside.  
 

11. Flatshoppen 
 
Rene henter materiale. Muligheder for fremtidig Flatshop tages med i WebUdvalg 
arbejde. 
 

12. Show champion 
 
Pålagt opgave fra årsmødet. Forsøgt dialog med DKK – vurderes ikke at give 
resultat. Dialog tages op igen via DRK bestyrelse og samlet indsats mod DKK. AF 
udarbejder udkast til DRK brev. 
 

13. Racestandard og udvidet standard 
 
Den eksisterende standard vurderes mangelfuld oversat fra den engelske og der er 
behov for en udvidet standard, som der også findes i England. AF udarbejder oplæg 
til DRK/DKK. 
 



 
 

14. Samarbejde med England. 75 års Jubilæum, The Game Fair 2023 
 
AF undersøger mulighed og rammer for deltagelse samt muligheden for dansk 
flatcoat holddeltagelse (3 ekvipager). 
 

15. Jagthundediplom 
 
AF kontakter DRK og vejrer stemning. 
 

16. Næste møde, dato og sted 
 
Online møde onsdag d. 12/10 2022 kl. 1900. 
 

17. Eventuelt 
 
Behov for møde med DRK bestyrelse omkring racens proces og fremtidigt 
samarbejde. Drøftes på næste møde. 


